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Světové události. Evropa

Rok 2020 byl ve světě, v Evropě i Česku ovlivněn epidemií koronaviru Covid 
19. Zpětně bylo zjištěno, že se nemoc objevila v Číně již koncem roku 2019.

Česko

V Česku se první případ Covidu 19 objevil 1. března a ukázalo se, že stát byl 
naprosto nepřipraven, ačkoliv ministr zdravotnictví Vojtěch koncem ledna tvrdil 
poslancům, že zdravotnictví je na epidemii připraveno. Po vypuknutí epidemie 
se ukázalo, že zásoby ochranných prostředků jsou minimální a není je kde 
nakoupit. Nakonec byly zaplaceny miliardy za ochranné prostředky, které až 
z jedné třetiny nesplňovaly požadované normy. Došlo k rozsáhlému omezení 
veřejného života a školství. Obchody, služby, sport, kultura a zábava byly 
uzavřeny, v provozu zůstaly pouze prodejny potravin a drogerie, lékárny, 
chovatelské potřeby a květinářství. Děti se učily na dálku za pomoci internetu. 
Mezi lidmi se na jaře vzedmula vlna solidarity, která se týkala hlavně šití 
nedostatkových roušek. I díky tomu Česko v první polovině roku drželo 
pandemii na uzdě. Bohužel o prázdninách došlo k většímu rozvolnění než 
v okolních státech, takže nemoc se začala nekontrolovatelně šířit. Nošení roušek 
bylo opět postupně zaváděno od 1. září, od 25. října byly roušky povinné i 
venku, pokud byli lidé k sobě blíže, než 2 metry. S Covidem 19 zemřelo přes 12 
tisíc osob, úmrtnost za rok 2020 stoupla o nikdy dříve dosažených 15 % oproti 
pětiletému průměru.
   
Politický život, správa obce

Volby do zastupitelstev krajů a první kolo voleb do senátu se konaly ve dnech 
2.-3. října, druhé kolo voleb do senátu se uskutečnilo 9. a 10. října. Krajské 
volby vyhrála v malesickém obvodu ODS s 26,6 % hlasů, ANO získalo 19,55 
%, koalice STAN, Zelení, PRO Plzeň 17,94 % a Piráti14,74 %. Voleb se 
zúčastnilo 46 % občanů s volebním právem. Ve druhém kole senátních voleb 
byl opětně zvolen senátor Lumír Aschenbrenner. V Malesicích získal 65,5 % 
hlasů, ale účast voličů byla pouze 12,7 %

Schválený rozpočet na rok 2020 byl 10.254.000 Kč, skutečné výdaje činily 
8.963.000 Kč a přebytek 1.291.000 Kč. Stav fondu rezerv a rozvoje se po 
započtení přebytku za rok 2020 zvýšil na 12.930.000 Kč. Na výdajové stránce 
bylo na opatření proti Covidu 19 vynaloženo 99 tisíc Kč, na druhé straně se 
kvůli protiepidemickým opatření nemohla realizovat řada kulturně 
společenských akcí



Veřejný a společenský život v obci byl pandemií silně omezen. 
Do nového roku se vyšlo společně se zastávkou na občerstvení v Dolním Vlkýši. 
Uskutečnily se akce plánované na leden a únor, ale od března se veškerý 
společenský život v obci zastavil, kromě částečných uvolnění v létě a před 
Vánoci. O pololetních prázdninách bylo zajištěno volné bruslení v ICE Aréně na 
Košutce, v únoru se konal dětský maškarní karneval v Malesickém dvoře, 
malesické vepřové hody na dvoře obvodního úřadu a přednáška paní Staňkové o 
alternativní medicíně, pořádaná místní organizací Českého červeného kříže. 

Do proti epidemických opatření se na jaře zapojil úřad městského obvodu a 
množství dobrovolníků, kteří šili ochranné roušky. Dobrovolní hasiči pomohli 
s jejich rozvážením a se stáčením a rozvážením desinfekčních roztoků pro 
domácnosti. Úřad městského obvodu nabízel starším a nemocným lidem zdarma 
obstarání nákupů a léků. Na podzim se situace opakovala.

Mezi zrušené akce patřil například Staročeský bál ohlášený na 14. března, 
Revival fest Made in Malesice, naplánovaný na 18. duben, zájezd na muzikál 
Galileo do Prahy, pravidelná setkání s jubilanty a oslava Mezinárodního dne 
dětí.  

V červnu došlo částečně k oživení veřejného života. V budově úřadu městského 
obvodu se uskutečnilo vítání občánků doprovázené recitačním vystoupením 
školáků. 

9. června se v rámci Noci kostelů otevřel v 18 hodin kostel sv. Jiří veřejnosti. 
Součástí akce byl koncert chrámové hudby, kterou zahrálo Loveckého trio, 
následovala volná prohlídka kostela a Krátké hudební zastavení v podání 
zpěvačky Marie Nocarové a klavíristy Jaroslava Schaffera. Akce byla ukončena 
závěrečným požehnáním ve 21 hodin.

19.-23. června proběhl Malesický letňák v parku u víceúčelového hřiště. 
Kinematograf bratří Čadíků zde předvedl pět českých filmů pod širým nebem. 
Výtěžek dobrovolného vstupného ve výši 5.280 Kč byl věnován na Konto 
Bariéry. 

Počátkem srpna víceúčelové hřišti přivítalo Malesické škopkování, aneb 
minipivní slavnosti doplněné dětským programem. Na hřišti mělo stánky pět 
minipivovarů, odpolední program byl určen hlavně dětem a večer se konal 
rockový koncert.



Dvacátý ročník Neckyády se konal 15. srpna. Akci opět pořádal Svaz rybářů 
Křimice. Start byl u malesického mostu přes Mži, cíl v Křimicích.

První zářijovou neděli se uskutečnil devátý ročník malesického Jarmarčení. Akci 
uspořádalo občanské sdružení Plzeň9 a Městský obvod Plzeň 9 – Malesice. 
První říjnovou sobotu se v dolním Vlkýši konal druhý ročník Gulášob(ž)raní. Do 
soutěže se přihlásilo čtrnáct soutěžních vzorků, první místo vyhrála paní Jitka 
Švecová z Malesic. Kromě místních se na organizaci podíleli malesičtí hasiči, 
akci materiálně podpořil úřad městského obvodu.

Od září opět začalo postupné omezování veřejného života, které nejvíce dopadlo 
na předvánoční akce. Mikulášská nadílka se uskutečnila pouze v tradiční podobě 
návštěv Mikuláše, čerta a anděla v rodinách dětí do deseti let. Do výzdoby 
vánočních stromů v barvách trikolóry v Malesicích i Dolním Vlkýši byli 
zapojeni občané včetně dětí z mateřské školy, ale slavnostní rozsvícení za účasti 
veřejnosti se kvůli protiepidemickým opatřením konat nesmělo. Domácnosti 
dostaly jako dárek k Vánocům závěsný kalendář s obrázky přírodních památek a 
významných staveb Malesic a Dolního Vlkýše, které namaloval Lukáš 
Martinka. Bohužel malíře nezaujal jediný statek zachovaný na Malesické návsi 
v podobě, kterou získal při přestavbě po požáru v roce 1837 (č. p.31, č. o. 12).

Nadále vycházela čtyřikrát ročně Devítka, Zpravodaj městského obvodu Plzeň 
9-Malesice, přístupná též v digitální formě. V budově úřadu městského obvodu, 
pokud to protiepidemická opatření dovolovala, bylo možné navštěvovat s dětmi 
do šesti let rodinné centrum a ve středu odpoledne zde byla otevřena místní 
pobočka Knihovny města Plně.

Na víceúčelové hřiště v Malesicích a na dětské hřiště v Dolním Vlkýši byly 
pořízeny na přání občanů za 150 tisíc Kč zemní trampolíny. Malesické hřiště 
však bylo neustále obsazeno dětmi i dospělým z ubytoven na zámku a ve mlýně, 
kteří nedodržovali pravidla provozního řádu, ničili zařízení, kouřili zde, 
konzumovali alkohol a zanechávali po sobě velký nepořádek. Místní obyvatelé 
prakticky nemohli dětské hřiště využívat. Po delší době, kdy mírnějšími způsoby 
nebylo možné zjednat nápravu, dospělo obvodní zastupitelstvo k rozhodnutí 
zpřístupňovat víceúčelové hřiště pouze obyvatelům s trvalým bydlištěm v obci. 
Poškozené oplocení bylo nahrazeno bytelnějším s bariérou proti přelézání a 
vstupem na elektronický klíč, který si mohou místní občané vyzvednout. Klíče 
jsou vydávány na obvodním úřadu za symbolický poplatek.

Spolkový život



Členská schůze spolku Plzeň9, z.s. rozhodla o utlumení činnosti spolku s tím, že 
jeho činnost v podobě organizování zájmových kroužků a společenských akcí 
převezme postupně Městský obvod Plzeň 9-Malesice.

Sbor dobrovolných hasičů 
Dobrovolní hasiči kromě svého hlavního poslání pomáhali při pořádání 
společenských akcí, při protiepidemických opatřeních a na začátku léta vyčistili 
malesickou nádrž sloužící též jako koupaliště. Na jaře získali darem od 
doubraveckého obvodu starší cisternu LIAZ, kterou mohou mimo jiné využívat 
k nouzovému zásobování obyvatel vodou.  Sbor měl 34 členů, z toho bylo 22 
mužů, 10 žen a 2 mladí hasiči do18 let.

Tělovýchovná jednota Sokol získala od obvodního zastupitelstva dotaci na 
činnost ve výši 120.000,- Kč. Fotbalový oddíl měl dvě družstva, Á družstvo se 
zúčastnilo krajské soutěže, B družstvo městské soutěže, bohužel soutěže byly 
přerušované protiepidemickými opatřeními. V únoru se Sokolu podařilo 
uspořádat v Malesickém dvoře sokolský ples s živou hudbou a bohatou 
tombolou. Během roku došlo ke zlepšení zázemí fotbalistů vybudováním 
nových šaten.

Turistický oddíl mládeže získal od obvodního zastupitelstva dotaci na činnost ve 
výši 60.000,- Kč. Schůzky v klubovně byly omezovány protiepidemickými 
nařízeními, proto se malesický oddíl účastnil celorepublikového klání tzv. 
Hořcové výzvy. Jednalo se o to, že v době protikoronavirových omezení 
prováděly děti doma různé úkoly. Během letního uvolnění se podařilo uspořádat  
čtrnáctidenní tábor na Hadovce. Náplní byla kouzelnická škola a minipuťák 
s přenocováním pod širým nebem. Do oddílu byly přijímány děti od první třídy.

Myslivecký spolek Malesice získal od obvodního zastupitelstva dotaci na činnost 
ve výši 35.000,- Kč. Spolek měl devět členů a hospodařil na 921 hektarech. 
V sezóně 2019/2020 bylo odloveno 26 kusů prasete divokého, 5 kusů srnčího, 
13 kusů jelena sika a 64 kusů bažanta obecného. Vypuštěno bylo 120 kusů 
bažanta obecného, z toho 105 slepic a 15 kohoutů. Počátkem ledna se podařilo 
uspořádat v malesickém dvoře myslivecký bál.

Rozvoj obce
Ačkoliv na počátku roku přislíbilo vedení Plzně zahájit v roce 2021 
v Malesicích stavbu první etapy kanalizace a v návaznosti na to i vodovodního 
přivaděče, ekonomické dopady pandemie vedly k tomu, že Plzeň zastavila 
zahajování všech nových staveb. Zastavení nových investic se dotklo i výstavby 
cyklostezky Malesice-Křimice, pro kterou již bylo získáno stavební povolení.



V budově úřadu městského obvodu byla zprovozněna poštovní pobočka 
s otevírací dobou pondělí-čtvrtek 14.00-17.00, v pátek 12.00-15.00. Jedná se o 
formu „Pošta partner“, to znamená o pobočku, jejíž provoz na základě dohody 
s Českou poštu zajišťuje jiná organizace nebo soukromník. V případě Malesic je 
partnerem Městský obvod Plzeň 9. V provozovně jsou k dispozici všechny 
základní listovní, balíkové a finanční služby, které Česká pošta poskytuje. Pro 
potřeby pošty byla upravena místnost u vstupu do budovy ÚMO, kde byl dříve 
umístěn sklad a Česká pošta se postarala o vybavení nábytkem a elektronickými 
přístroji. Za poskytování poštovních služeb bude Česká pošta platit městskému 
obvodu dohodnutou částku, která by měla pokrýt mzdové náklady pro dvě 
pracovnice, které úřad městského obvodu nově zaměstnal na zkrácený úvazek. 
Od listopadu na poště začalo fungovat kontaktní místo Zdravotní pojišťovny 
ministerstva vnitra ČR. 

Na autobusové zastávce na Malesické návsi byl instalován cyklobox. Jedná se o 
šest uzavřených státní pro kola, kam lze umístit až dvanáct kol. Cykloboxy by 
měly umožnit snadnější dostupnost autobusové zastávky z odlehlých částí 
Malesic a z Dolního Vlkýše. Služba je zdarma, je vyžadována pouze 
desetikorunová záloha, která se po vyzvednutí kol navrátí. Náklady na zapůjčení 
cykloboxu na rok jsou 34.500 Kč, v případě zájmu by odkup by přišel na 
necelých 160.000 Kč.

V Malesicích docházelo k výpadkům veřejného osvětlení v ulicích K Rybníku, 
Pod Hrází, U Lesa a Příčná. Protože městu patří pouze ulice Příčná a polovina 
ulice K Rybníku, bylo nutné, aby se na rekonstrukci podíleli i soukromí 
vlastníci.

V Dolním Vlkýši bylo rozšířeno veřejné osvětlení do ulice Ke Stodole, kde 
dosud žádné osvětlení nebylo. Také zde byla rozšířena síť místního rozhlasu a 
začátkem prázdnin byl dokončen dřevěný altán, který by měl sloužit k setkávání 
místních občanů. Místní obyvatelé do okolí altánu vysázeli keře a jednu 
vzrostlou lípu.

Nově se podařilo vystavět chybějící část chodníku propojujícího Chotíkovskou a 
Vlkýškou ulici. Investorem stavby za asi 600.000,- Kč byla Správa veřejného 
statku města Plzně. 

Obvodní zastupitelstvo schválilo příspěvek ve výši 150 tisíc Kč z fondu rezerv a 
rozvoje na rekonstrukci šaten a sprch v Malesickém dvoře. Dvě koupelny a 
šatny, které byly nevhodně vyprojektovány, se ubouráním příček zvětšily a 
počet sprch se zvýšil na čtyři. Cena rekonstrukce nakonec dosáhla výše 197 tisíc 
Kč.



Pískovcové sousoší sv. Jana Nepomuckého bylo nutné opět restaurovat. Byla 
provedena celková očista sochy a několik konzervačních a doplňovacích zásahů, 
protože pískovec byl poškozen vlivem povětrnosti. Zároveň byla opravena 
chyba v datu pamětního textu, k níž došlo při posledním restaurování (chybně 
1726, správně 1725). Náklady na restaurování uhradila Správa veřejného statku 
Města Plzně.
Katolická farnost získala od obvodního zastupitelstva příspěvek na opravy 
kostela sv. Jiří ve výši 30.000,-Kč. Pro kapličku Panny Marie Pomocné 
v Kyjovském lese byl opatřen nový zvon na náklady rodiny Elhotových. Zvon 
byl slavnostně vysvěcen v květnu při poutní mši plzeňským biskupem Tomášem 
Holubem.

Stavební úřad vydal 23 povolení na rodinné domy a 34 ostatních povolení, 
zkolaudováno bylo 19 rodinných domů a 18 ostatních staveb. 

Hospodářský život v obci se příliš nezměnil, nově přibyl minipivovar vařící pivo 
značky VALVARA s prodejním okénkem na adrese Nad Zámkem 12.
Hostinec Pod Farou byl nově zrekonstruován, otevřen byl slavnostně 29. května.

Snadná dostupnost centra městskou dopravou podporovala provozování 
ubytoven pro sociálně slabé občany. Po omezení ubytovny na zámku a 
v hájovně zůstala v provozu pouze ubytovna v bývalém mlýně, ale obvod stále 
čelil snahám o vybudování dalších ubytoven. Rizikové poměry v ubytovnách 
dokumentoval požár dřeva ve mlýně počátkem března.

Životní prostředí

Centrum obce nadále trápila hustá tranzitní, ale i stoupající místní doprava. 
Občané nedočkavě sledovali dokončování výstavby severozápadního obchvatu 
Plzně, jehož součástí bylo zahájení přemostění říční nivy mezi Křimicemi a 
Radčicemi.

V důsledku předcházejících suchých let zůstala začátkem ledna bez vody část 
vrtaných studní v Dolním Vlkýši. V Chotíkovské ulici byli obyvatelé několika 
domů nuceni nedostatek vody v kopaných studních nahradit studnami vrtanými. 
Přesto tyto problémy část obyvatel nadále bezohledně plnila své bazény vodou 
ze studní. Deštivé léto zásoby podzemních vod zlepšilo, ale sucho koncem roku 
opětně způsobilo problémy.

Na řece Mži se dále rozšiřovala populace bobra evropského a nutrie říční. 
Zatímco návrat bobra ochranáři vítají, je nutrie jako nepůvodní druh považována 
za škodnou. Mezi laiky však často převládá chybně opačný názor, nutrie často 



krmí, zatímco činnost bobrů považují za nežádoucí. Proto byly u řeky umístěny 
vysvětlující a varovné texty.

Fond životního prostředí Magistrátu Města Plzně poskytl obvodu 69.700 Kč na 
výsadbu 41 ovocných stromů podél cyklostezky z Malesic do Radčic. Jednalo se 
o patnáct jabloní, deset hrušní, deset třešní a šest višní. Dendrolog prověřil 
všechny v minulosti vysázené ovocné aleje v obvodu. Zjistil, že zejména v okolí 
Dolního Vlkýše došlo k jejich poškození jeleny sika. Byla zajištěna oprava 
oplocenek perspektivních stromů, ale část stromů byla poškozena nenávratně, 
takže bude nutná jejich výměna. Výsadbu podél cyklostezky část občanů 
kritizovala, podle jejich názoru nebyla stromům při výsadbě zajištěna řádná 
péče.

Svoz domovního směsného a tříděného odpadu zajišťovala plzeňská 
příspěvková organizace Čistá Plzeň. Biologickýa velkoobjemový odpad se 
shromažďoval nadále na sběrném místě u hřbitova, před vchodem byl volně 
umístěn kontejner na elektroodpad a další na kovy, zamýšlený hlavně pro sběr 
hliníkových plechovek od nápojů. Nebezpečný odpad byl svážen dvakrát ročně. 

Novou položku ve výdajích obvodu představovala částečná úhrada ceny za 
odvoz odpadních vod ze žump, bylo na ni vynaloženo 92 tisíc Kč. Výše 
příspěvku činila 33 % skutečných nákladů do maximální výše 1500 Kč za 
čtvrtletí.

Obyvatelstvo
K 31. 12. 2020 žilo v obvodu 904 obyvatel, z toho bylo 450 mužů a 454 žen, 
dětí do patnácti let bylo 160. V Malesicích se narodilo se pět chlapců a tři dívky, 
zemřeli dva lidé, Zdeněk Pašinský ve věku 74 let Anna Bělohlavová ve věku 86 
let. V Dolním Vlkýši žilo 144 obyvatel, žádné dítě se zde nenarodilo ani nedošlo 
k úmrtí. Cizinců s trvalým, nebo přechodným povolením k pobytu bylo asi 25, 
přesný počet se nepodařilo zjistit.

Bezpečnost
Z hlediska bezpečnosti a kriminality byla situace obdobná jako v předešlých 
letech. Nedošlo k žádnému zvlášť závažnému trestnému činu. Byly 
zaznamenány dva pokusy o sebevraždu, v obou případech byly naštěstí 
neúspěšné. 
Případy, kterými se Policie ČR v obvodu zabývala, měly většinou charakter 
drobné majetkové činnosti, narušování občanského soužití a vandalismu. 
V první polovině roku policie řešila opakovaně incidenty obyvatel ubytovny na 
zámku. V srpnu byla náhle činnost ubytovny pro sociálně slabé občany na 
zámku a v hájovně silně omezena a většina nájemníků byla nucena najít si 
během několika dnů jinou ubytovnu v Plzni. Stěhování asistovali sociální 



pracovníci a starostou přivolaná policie. V ubytovně zůstalo pouze několik 
trvale žijících nájemníků a před Vánoci zde byla krátce ubytována skupina 
zahraničních dělníků. Vystěhování ubytovny mělo za následek zklidnění 
bezpečnostní situace v obci.
V únoru byl zaznamenán pokus o vloupání do šaten TJ Sokol, ale k žádné škodě 
nedošlo. Pachatel nebyl zjištěn. V červnu neznámí pachatelé vjeli ukradeným 
osobním automobilem do potoka nad rybníky, zanechali ho zde a utekli. Auto 
bylo vráceno majiteli z Plzně. V létě neznámí vandalové posprejovali zeď 
soukromého majitele v Mlýnské ulici. Během roku byly dvakrát povaleny a 
zřejmě vykradeny kontejnery na elektroodpad u sběrného místa. V Dolním 
Vlkýši neznámý pachatel poškodil bazén v soukromé zahradě hozením bodce, 
který protrhl stěnu bazénu. V září zde byl kamerami zaznamenán příjezd 
zlodějů, kteří prohledávali zahrady, vnikli do jednoho zaparkovaného auta a 
odcizili doklady a věci v ceně několika tisíc Kč. Z kamerových záznamů se 
podařilo jednoho zloděje identifikovat, nejednalo se o místního občana.
Během roku došlo na území obvodu k osmnácti dopravním nehodám. Nejčastěji 
havarovala auta na silnici vedoucí od Chotíkova, k drobným nehodám docházelo 
také na silnici vedoucí do Radčic, ale všechny nehody se obešly bez vážných 
zranění.
K nejzávažnější dopravní nehodě došlo ráno před osmou hodinou 9. prosince. 
Malesický občan byl za volantem auta stižen srdeční nevolností, v důsledku toho 
sjel ze silnice na chodník a naboural do hospodářské stavby domu čp. č. 79 na 
Malesické návsi. Svědky události byli paní Petra Fairová a pan Jiří Šelmát. Oba 
poskytli muži, který nejevil známky života, první pomoc a až do příjezdu 
záchranné služby mu poskytovali masáž srdce a umělé dýchání. Muže se 
podařilo zachránit, ale bez pohotového zákroku výše jmenovaných by 
pravděpodobně nepřežil. Jejich čin byl oceněn veřejným poděkováním 
obvodních zastupitelů za projevenou občanskou statečnost a byli navrženi 
hejtmance Plzeňského kraje na ocenění za občanskou statečnost.

Počasí
Počasí v Plzeňském kraji bylo o 1,2 °C teplejší oproti dlouhodobému krajskému 
průměru a napršelo pouze 97 % dlouhodobého průměru.
Zima byla teplá, pouze s dešťovými srážkami. Únor zaznamenal nevyšší teplotní 
odchylku celého roku +4,7 °C a zároveň napršelo 254 % dlouhodobého 
průměru.
Ranní lednové a únorové teploty se pohybovaly kolem nuly, nejníže klesly ranní 
teploty na -5 °C, slabý sněhový poprašek napadl 29. ledna. V noci z 9. na 10. 
února udeřila bouře Sabina. Večer se zvedl silný vítr, ale větší škody nebyly 
v obci hlášené. Na Sněžce dosáhl vítr rychlosti 180 km/hod. 



Jaro bylo chladnější, v březnu ve třetí dekádě klesaly ranní teploty pod nulu. 
Nejchladnějším dnem roku s ranní teplotou -6 °C byl 1. duben. Nejchladnějším 
měsícem vzhledem k dlouhodobému průměru byl v květen, -1,6 °C. 
Červen, červenec a srpen byly srážkově vydatné, dle Českého 
hydrometeorologického ústavu se jednalo o nejdeštivější léto za posledních 
deset let. První tropický den byl 14. června, nejvyšší teploty 32 °C bylo v 
Malesicích dosaženo opakovaně od 30. července do 1. srpna, 8. a 21. srpna. 
Ačkoliv oficiálně bylo zaznamenáno v Česku 28 tropických dní, v Malesicích 
jich bylo pouze 22, navíc 30 °C a více bylo dosaženo až v podvečer.
Podzim byl teplý a suchý. V září se dostavilo babí léto, 14-15. září vystoupila 
teplota k večeru na 30 °C, padaly teplotní rekordy. V listopadu napršelo v kraji 
pouze 27 % dlouhodobého průměru a v prosinci 57 %. Ve třetí dekádě listopadu 
klesaly teploty pod nulu.
Prvního prosince napadl slabý sněhový poprašek, který hned roztál. Ranní 
teploty se v prosinci držely nad nulou, k ochlazení došlo až po Štědrém dnu. 27. 
prosince bylo ráno -4 °C a slabě sněžilo, ale na Silvestra se vyčasilo, bylo 
slunečno a 3 °C. 
Teplotní údaje pro obec vycházely z měření na dvou místech v Chotíkovské 
ulici.

26. 9. 2021                                                                         Zapsala Marie Hálová


